

Vermont တွင်ရှိသော Johnson & Johnson ကာကွယ်ဆေးထိုးဆေးခန်းများ ပြန်လည်စတင်ရန်
CDC ရှာဖွေတွေ့ရှိမှုအရ သွေးခဲဖြစ်ပေါ်မှုအန္တရာယ်မှာ အလွန်ရှားပါးပါသည်

BURLINGTON, VT - Vermont ကျန်းမာရေးဌာနသည် Johnson & Johnson ကာကွယ်ဆေးများကို ပြန်လည်အသုံးပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း ကြေညာခဲ့ပါသည်။ ကာကွယ်ဆေးအသုံးပြုမှုသည် ဘေးကင်းကာ ထိရောက်သည်ဟု ၎င်း၏အကြံပေးကော်မတီက တွေ့ရှိခဲ့ကာ ဧပြီ 13 ရက်နေ့ကတည်းက သတ်မှတ်ခဲ့သော ခေတ္တရပ်နားမှုကို ဖယ်ရှားနိုင်ပြီဖြစ်သောကြောင့်၊ FDA နှင့် ရောဂါထိန်းချုပ်ရေးနှင့် တားဆီးရေး စင်တာတို့၏ ကြေညာချက်အရ ဆုံးဖြတ်ချက်ကို ချမှတ်ခဲ့ပါသည်။

“ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ COVID-19 ဗိုင်းရပ်စ်ရန်ကနေ Vermont နယ်သားတွေကို ကာကွယ်ပေးဖို့အတွက် ဒီ ကာကွယ်ဆေးပံ့ပိုးပေးမှုကို ပြန်ပြီးရရှိနိုင်ပြီဖြစ်တာကြောင့် ဝမ်းသာမိပါတယ်” ဟု ကျန်းမာရေး ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် Mark Levine၊ MD က ပြောကြားခဲ့ပါသည်။ “ကာကွယ်ဆေးထိုးနံ့ဖို့အတွက် တ်မှတ်ချက်ပြည့်မီသူတိုင်းအနေနဲ့ သင်တို့အတွက် ရရှိနိုင်ပြီး သင့်လျော်တဲ့ ဘယ်လို ကာကွယ်ဆေး ကိုမဆို တ်နိုင်သမျှ အမြန်ဆုံး ထိုးနှံဖို့ တိုက်တွန်းအားပေးပါတယ်။”

အသက် 18 နှစ်နှင့်အထက် Vermont နယ်သားများသည် တစ်ကြိမ်သာထိုးနှံရသော Johnson & Johnson ကာကွယ်ဆေးကို ထိုးနှံပေးနေသည့်ဆေးခန်းများအတွက် ယခုအခါတွင် စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပြီဖြစ်ပါသည်။ **ချိန်းဆိုမှုအတွက်စာရင်းသွင်းရန်၊ healthvermont.gov/MyVaccine သို့သွားပါ။ အကူအညီလိုအပ်ပါက၊ 855-722-7878 ထံဖုန်းခေါ်ဆိုကာ စကားပြန်ဝန်ဆောင်မှုများ အတွက် 1 ကိုနှိပ်ပါ။** အသက် 16 နှစ်နှင့် 17 နှစ်အရွယ် Vermont နယ်သားများသည် Pfizer ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံရန်အတွက်သာ သတ်မှတ်ချက်ပြည့်မီပါသည်။

“ကံမကောင်းစွာနဲ့ ပြတ်တောက်မှုဖြစ်သွားစဉ်မှာ ကာကွယ်ဆေးက ဘေးကင်းတယ်ဆိုတာကို သေချာအောင်လုပ်ဖို့က ကျွန်တော်တို့ရဲ့အမြင့်ဆုံးစိတ်ပူပန်မှုပါ။” ဟု ဒေါက်တာ Levine က ပြောကြားခဲ့ပါသည်။ “အများပြည်သူကျန်းမာရေးရှုထောင့်ကကြည့်ရင်၊ ခေတ္တရပ်နားပြီး လေ့လာတဲ့ လုပ်ဆောင်ချက်တွေက လုံးဝ သင့်လျော်ပြီး - အဲဒါက အလုပ်မှာရှိတဲ့ ဝိပုံနည်းကျလုပ်ဆောင်ချက် ဖြစ်ပါတယ်။ လူတွေအနေနဲ့ ဒီကိစ္စနဲ့ ကာကွယ်ဆေးတွေအားလုံးပေါ်မှာ ယုံကြည်ချက်ရှိကြောင်း သေချာစေဖို့အတွက် ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ တာဝန်ယူမှုတစ်ခုရှိထားပါတယ်။”

Vermont သည် ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမှုခံယူသူများကြားရှိ သွေးခဲခြင်းဖြစ်စဉ် တင်းပေးပို့မှု အရေအတွက် အနည်းငယ်နှင့်ပတ်သက်၍ တုံ့ပြန်လုပ်ဆောင်ရာတွင် CDC ၏ အကြံပြုချက်အရ ကာကွယ်ဆေးအသုံးပြုမှုကို ခေတ္တရပ်တန့်ထားသည့် အခြားပြည်နယ်အများစုနှင့် ပူးပေါင်း ပါဝင်ခဲ့ပါသည်။ ဖက်ဒရယ် ကျန်းမာရေးတာဝန်ရှိသူများသည် တင်းပေးပို့လာသော ဘေးထွက် ဆိုးကျိုးများနှင့်ပတ်သက်သည့် ထပ်ဆောင်းဒေတာများကို ပြန်လည်ဆန်းစစ်ရန်အတွက် CDC ၏ ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံမှုဆိုင်ရာကျင့်ထုံးများနှင့်ပတ်သက်သော အကြံပေးကော်မတီအား ခွင့်ပြုပေးရန် ခေတ္တရပ်နားမှုကို ကြေညာခဲ့ပါသည်။

ဒေါက်တာ Levine က ခေတ္တရပ်နားထားစဉ်တွင် Vermont ၏ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဖြည့်ဆည်းပေးသူများကို ဖြစ်နိုင်ခြေရှိသော သွေးခဲခြင်းရောဂါလက္ခဏာများနှင့် သင့်လျော်သော ဆေးဘက်ဆိုင်ရာကုသမှုတို့နှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များနှင့် လမ်းညွှန်မှုတို့ကို ပေးထားခဲ့ပါသည်။ အပ်ဒီတ်လုပ်ထားသော လမ်းညွှန်မှုကို ဆက်လက်၍ ဖြည့်ဆည်းပေးပါလိမ့်မည်။

Johnson & Johnson ကာကွယ်ဆေး 8 သန်းနီးပါးကို U.S တွင် ထိုးနှံပေးလျက်ရှိပါသည်။ ယာယီခေတ္တရပ်နားမှုသို့ ဦးတည်စေခဲ့သော တင်းပေးပို့မှုများတွင် ဦးခေါင်းခွံတွင် ဦးနှောက်သွေးပြန်ကြော သွေးခဲခြင်း (CVST) ဟုခေါ်သည့် ရှားပါးကာ ပြင်းထန်သော သွေးခဲမှု အမျိုးအစား ပါဝင်ခဲ့ပါသည်။ ပြဿနာများကို ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပြီးနောက် 2 ဘက်အကြားတွင် တွေ့ရှိခဲ့ပါသည်။ Vermont တွင် ထိုသို့သော ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးဖြစ်စဉ်များကို တင်းပေးပို့ထားခြင်းမရှိပါ။

စိတ်ပူပန်စရာကောင်းသော [ဘေးထွက်ဆိုးကျိုးများ](#)သည် အလွန်အမင်းရှားပါးသော်လည်း၊ FDA နှင့် CDC တို့သည် Johnson & Johnson ကာကွယ်ဆေးထိုးနှံပြီးနောက် သုံးပတ်အတွင်းတွင် ပြင်းထန်သောခေါင်းကိုက်ခြင်း၊ ဝမ်းဗိုက်နာကျင်ခြင်း၊ ခြေထောက်နာကျင်ခြင်း သို့မဟုတ် အသက်ရှူမြန်ခြင်းတို့ ဖြစ်ပေါ်လာသူများအနေဖြင့် ၎င်းတို့၏ ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှု ဖြည့်ဆည်းပေးသူထံ ချက်ခြင်း ဆက်သွယ်သင့်ကြောင်း အကြံပြုထောက်ခံထားပါသည်။